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Protokół nr 38/2021 

z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach 

odbytego w dniu 18 listopada 2021 r. w godz. od 15:30 do 16:45 w sali 146 

w Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1 oraz za pomocą środków 

porozumiewania się na odległość. 

 

 

Obecni członkowie Komisji Finansowo-Budżetowej:   

1. Andrzej Turowski – Przewodniczący Komisji  

2. Jacek Roszkowski  – Wiceprzewodniczący Komisji  

3. Bogdan Bezdziecki – on-line 

4. Sylwester Cimochowski – on-line 

5. Jacek Niedźwiedzki – on-line 

6. Anna Ruszewska – on-line 

7. Łukasz Wojno  

 

W posiedzeniu udział wzięli:   

1. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta     

2. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta 

3. Dorota Szczęsna– Naczelnik Wydz. Spraw Społecznych 

4. Ewa Harasim – Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska  

5. Maria Langner – Radca Prawny 

6. Eugeniusz Przybysz – Prezes PGK w Suwałkach  

7. Maria Metelska – Z-ca Dyrektora MOPR w Suwałkach 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

  

Andrzej Turowski powitał zebranych i przypomniał, że porządek posiedzenia został 

przesłany wraz z materiałami komisyjnymi. Zapytał, czy radni chcą wnieść jakieś uwagi. 

Poinformował, że wpłynął dodatkowy projekt uchwały w sprawie ustalenia 

obowiązujących w 2022 r. wysokości opłat i kosztów związanych z usunięciem i 

przechowywaniem pojazdów na terenie Gminy Miasta Suwałki, który będzie omawiany w 

porządku obrad jako pkt. 7. 

Uwag i sprzeciwu nie wniesiono, wobec czego radni jednogłośnie przyjęli następujący 

porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie Protokołu nr 37/2021 z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 21 października 2021 r. 

2. Zaopiniowanie wniosku dotyczącego środków z budżetu miasta na realizację w ramach 

Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego 2021 projektu pod nazwą „Suwałki-napis 

świetlny przestrzenny 3D na suwalskich bulwarach – BO” 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego w zakresie 

zmniejszenia wydatków mieszkańców Miasta Suwałk z tytułu opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na lata 2022-2024. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 
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5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie opłat za przejazdy autobusami komunikacji 

miejskiej na terenie miasta Suwałk oraz na terenie gminy Suwałki. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

programu pn. „Ograniczenie niskiej emisji na terenie Gminy Miasta Suwałki” i 

określenia zasad udzielania dotacji w ramach programu. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia obowiązujących w 2022 r. 

wysokości opłat i kosztów związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów na 

terenie Gminy Miasta Suwałki. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2021-2040.  

10. Wolne wnioski.  

 

Ad pkt. 1  

Przyjęcie Protokołu nr 37/2021 z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 21 października 2021 r. 

 

Andrzej Turowski zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu. Członkowie 

Komisji nie wnieśli uwag, wobec czego protokół został przyjęty. 

Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie wniosku dotyczącego środków z budżetu miasta na realizację w 

ramach Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego 2021 projektu pod nazwą „Suwałki-

napis świetlny przestrzenny 3D na suwalskich bulwarach – BO” 

– Wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Prezydent Ł. Kurzyna zwrócił się z prośbą do radnych o wypowiedzenie się co do 

kontynuacji w realizacji projektu, który został wybrany w ramach Budżetu Obywatelskiego 

na rok 2021, dotyczący napisu świetlnego Suwałki. Miasto stwierdziło, że po 

przeprowadzonych przetargach nie jest w stanie zrealizować go w zakładanych przez 

wnioskodawcę kwotach, które były pierwotnie zakładane. Proponowane kwoty są znacząco 

wyższe, przekroczono kwoty zakładane w budżecie. W związku z tym czy Miasto powinno 

kontynuować realizację ww. wniosku? 

 

Radny J. Roszkowski stwierdził, że taki napis w Augustowie był różnie oceniany, 

dochodziło do dewastacji tego napisu (co generowało duże koszty), ogólnie opinia  

publiczna była negatywna.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania za odstąpieniem od 

realizacji ww. zadania: 

Głosowanie za odstąpieniem od realizacji ww. zadania: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 1 radny  

 



3 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek dotyczący środków z budżetu miasta na 

realizację w ramach Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego 2021 projektu pod nazwą 

„Suwałki-napis świetlny przestrzenny 3D na suwalskich bulwarach – BO” 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego w 

zakresie zmniejszenia wydatków mieszkańców Miasta Suwałk z tytułu opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na lata 2022-2024. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Prezydent Ł. Kurzyna poinformował, że celem programu jest niwelowanie skutków 

podwyżek opłat za odbiór odpadów komunalnych dla osób w najtrudniejszej sytuacji 

materialnej. Proponowane wsparcie osłonowe do przedmiotowych opłat będzie 

kontynuacją dotychczasowego Programu i kierowane jest do: osób samotnie 

zamieszkujących  

w lokalu/domu, do którego posiadają tytuł prawny, uzyskują miesięczne dochody w 

wysokości nieprzekraczającej 2 tys. zł. netto, nie mają uprawnień do dodatku 

mieszkaniowego oraz nie korzystają z ulg za gospodarowanie odpadami. Program będzie 

realizowany przez Miejski Ośrodek Pomocy Rodzinie w Suwałkach. 

 

Radny B. Bezdziecki jaka ilość mieszkańców korzysta z takiego programu osłonowego? 

Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, że taką informację podano w uzasadnieniu do 

projektu uchwały. Dodał, że analiza potrzeb wskazuje, iż z roku na rok zaobserwowany jest 

spadek liczby osób korzystających z pomocy społecznej. 

 

Radny Ł. Wojno poprosił o doprecyzowanie zapisu w § 2, czy dotyczy gospodarstwa 

domowego, czy osoby samotnie zamieszkującej lokal lub dom? Prezydent Ł. Kurzyna zapis 

ten dotyczy gospodarstw domowych jednoosobowych, czyli pod danym adresem 

zamieszkuje jedna osoba samotna.  

 

Radny J. Roszkowski czy dużo jest takich przypadków, którym zmieniają się warunki 

finansowania i rezygnują z ww. programu? Dyrektor M. Metelska odpowiedziała, że 

MOPR nie odnotował zaprzestania pobierania świadczenia, ale osoby korzystające z tych 

świadczeń mają obowiązek poinformowania o ewentualnej zmianie sytuacji dochodowej 

mającej wpływ na prawo o korzystania ze świadczenia.    

  

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0  
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków mieszkańców Miasta Suwałk z tytułu 

opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na lata 2022-2024. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   

 

Prezydent Ł. Kurzyna poinformował, że w chwili obecnej miasto proponuje podniesienie 

obecnie obowiązującej stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Funkcjonowanie systemu generuje koszty związane z odbiorem i zagospodarowaniem 

odpadów, które powinny zostać pokryte dochodem z opłat wnoszonych przez mieszkańców 

z systemu gospodarowania odpadami. Przedstawił informację jak wygląda miasto na tle 

innych miast z regionu np.: Ostrołęki, Ełku, Augustowa, Białegostoku, Łomży, która dot. 

kosztu jaki ponosiłaby przeciętna 4 osobowa rodzina. Prezydent przedstawił propozycję 

podniesienia opłat za pojemniki, w których odpady pozostawiają firmy związane z 

prowadzoną działalnością gospodarczą, to ustawodawca uregulował to, że opłaty mają 

być wnoszone od pojemnika. Dodatkowa kwestia to podniesienie wynagrodzeń w spółkach, 

które zajmują się zagospodarowaniem odpadów. Jak również inwestycje, które muszą być 

zrealizowane w obu przedsiębiorstwach w PGO i PGK, a mianowicie jest to dostosowanie 

tych przedsiębiorstw do obowiązujących przepisów, w zakresie ustawy o 

elektromobilności. Przedsiębiorstwo Gospodarki Odpadami również musi realizować 

kolejne inwestycje poprawiające odzysk odpadów. Nowe zaproponowane stawki powinny 

obowiązywać na kolejne dwa lata 2022 i 2023 r. 

 

Radny B. Bezdziecki jaki procent w tej podwyżce stanowią koszty realizacji inwestycji? 

Czy miasto poszukuje funduszy zewnętrznych na realizację nowych inwestycji. Prezydent 

 Ł. Kurzyna na chwilę obecną nie można podać procentowo jak to będzie wyglądało. 

Natomiast rozpoczęta inwestycja w PGO jest realizowana przy znacznym dofinansowaniu 

ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska. W kwestii nakładów 

inwestycyjnych w PGK, spółka musi nabyć co najmniej 3 nowe pojazdy do odbioru 

odpadów. W części zostanie to finansowane kredytem, który spółka będzie musiała spłacić.  

 

Radny A. Turowski zapytał jak wyglądają stawki w innych ościennych samorządach  

w porównaniu z Suwałkami? Prezydent Ł. Kurzyna przedstawił koszt dla przeciętnej 

czteroosobowej rodziny w porównaniu z innymi samorządami np.: z Białymstokiem, 

Augustowem , Ełkiem i Ostrołęką.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania: 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 2 radnych  
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej 

opłaty. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie opłat za przejazdy autobusami 

komunikacji miejskiej na terenie miasta Suwałk oraz na terenie gminy Suwałki. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   

 

Prezydent Ł. Kurzyna  przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, w którym to 

zostały przedstawione propozycje urealnienia  stawek za bilety komunikacji miejskiej, 

ponieważ obecne ceny za bilety zostały wprowadzone w 2011 roku i od tego czasu nie były 

zmieniane mimo ciągłego wzrostu kosztów funkcjonowania komunikacji miejskiej. 

 Poinformował, że mimo tej podwyżce koszty, które ponoszone są w związku  

z funkcjonowaniem komunikacji miejskiej, tylko w niewielkim stopniu pokrywane będą  

z przychodów z biletów, obecnie jest to około 20 %  . Nadmienił, że jest to spowodowane 

wzrostem kosztów komunikacji miejskiej, wzrost cen paliw, wzrost inflacji oraz wzrost 

kosztów osobowych pracowników PGK oraz koszty związane z utrzymaniem i odnawianiem 

taboru. Nastąpił również spadek ilości pasażerów wywołany pandemią, który niestety w 

chwili obecnej nie odbudowuje się. Dodał, że miastach sąsiednich w chwili obecnej 

obowiązują wyższe ceny niż w Suwałkach. Przedstawił dane w porównaniu do innych 

miast.  

 

Radny B. Bezdziecki zadał pytanie w związku z koniecznymi nakładami (3 miliony złotych), 

które będzie musiało ponieść PGK w związku z elektromobilnością? Jaka jest ilość 

procentowa taboru, który trzeba wymienić, aby spełnić te wymogi? Prezydent Ł. Kurzyna 

przypomniał, że to pytanie dotyczyło opłat za śmieci. Radny B. Bezdziecki poprosił Prezesa 

PGK o udzielenie odpowiedzi. Prezes E. Przybysz odpowiedział, że zgodnie z ustawą  

o elektromobilności PGK powinno posiadać dwa pojazdy, a docelowo 3.    

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 2 radnych  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie opłat za przejazdy 

autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Suwałk oraz na terenie gminy 

Suwałki. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

programu pn. „Ograniczenie niskiej emisji na terenie Gminy Miasta Suwałki”  

i określenia zasad udzielania dotacji w ramach programu. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Prezydent Ł. Kurzyna zaproponowane zmiany są wynikiem obserwacji i doświadczeń, 

które wynikły z funkcjonowania w mieście punktu doradczego, który wspiera mieszkańców 

Suwałk w pozyskiwaniu środków z programu „Czyste powietrze”. Miasto umożliwiło 

mieszkańcom łączenie dotacji z miejskiego programu z dotacjami programu „Czyste 

powietrze”. Miasto zaproponowało podniesienie progów dochodowych, tak aby je zrównać 

z obecnie obowiązującymi wymogami programu „Czyste powietrze”. Trzecią istotną 

zaproponowaną zmianą jest dopuszczenie do udziału w programie właścicieli budynków 

wielolokalowych dotyczy to kamienic położonych w centrum Suwałk.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0  

wstrzymało się od głosu             – 0  

Jedna osoba nie wzięła udziału w głosowaniu. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie przyjęcia programu pn. „Ograniczenie niskiej emisji na terenie Gminy 

Miasta Suwałki” i określenia zasad udzielania dotacji w ramach programu. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia obowiązujących w 2022 r. 

wysokości opłat i kosztów związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów  

na terenie Gminy Miasta Suwałki. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Prezydent Ł. Kurzyna poinformował, że stawki opłat w przedmiotowej uchwale zostały 

dostosowane do aktualnych cen usług firmy zapewniającej usuwanie i przechowywanie 

pojazdów na parkingu strzeżonym i są zgodne z zawartą umową. Ponadto wynikają  

z rzeczywiście poniesionych kosztów związanych z realizacja zadań wynikających z ustawy 

Prawo o ruchu drogowym i nie przekraczają maksymalnych stawek opłat określonych w 

ww. ustawie. Zaproponowane w przedmiotowej uchwale wysokości stawek opłat pokryją 

koszty wykonanych usług i spowodują nieznaczny wzrost wpływów do budżetu miasta.  

Radny J. Roszkowski jak długo taki pojazd jest przetrzymywany zanim zostanie przekazany 

na rzecz miasta. Jak dany pojazd jest sprzedawany, czy w formie przetargu, czy w inny 

sposób? Prezydent Ł. Kurzyna poinformował, że taki pojazd przechowywany jest minimum 

3 miesiące, do czasu orzeczenia przez Sąd na rzecz gminy.   



7 

 

Radny J. Roszkowski, jak wygląda sytuacja ze ściągalnością opłat? Jaki procent 

właścicieli nie zgłasza się po te pojazdy? Prezydent Ł. Kurzyna ściągalność jest na 

poziomie około 30 tys. zł., dotyczy to około 70 lub 80 % tego co miasto powinno ściągać. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

obowiązujących w 2022 r. wysokości opłat i kosztów związanych z usunięciem 

 i przechowywaniem pojazdów na terenie Gminy Miasta Suwałki. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2021 rok. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Skarbnik W. Stelmach poinformował, że zmiany w projekcie budżetu dotyczą zwiększenia 

bądź zmniejszenia zaplanowanych dochodów budżetowych, jak również wydatków 

budżetowych. Natomiast nie następują zmiany w wysokości deficytu budżetowego ani 

 w źródłach jego pokrycia. Skarbik przedstawił zwiększenie dochodów, które następuje  

w dziale bezpieczeństwo publiczne. Jest to zwiększenie dotacji na funkcjonowanie 

Państwowej Straży Pożarnej, dotyczy to również Nadzoru Budowlanego – jest to dotacja 

na fundusz nagród i wydatki bieżące. Zwiększenie dochodów z tytułu podatków dot. 

zwiększenia wpływów z tytułu podatku od czynności cywilnych. Zwiększenie wpływów  

z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych (zwiększenie planu dochodów) 

oraz zmiana klasyfikacji budżetowej. Zwiększenie związane z funkcjonowaniem jednostek 

oświatowych, m.in. nauką dzieci z Gminy Suwałki i sąsiednich gmin i miast  

w przedszkolach i innych ramach wychowania przedszkolnego miasta. W pomocy 

społecznej następuje zwiększenie dochodów z tytułu wpływów za świadczone odpłatnie 

usługi za pobyt w Domach Pomocy Społecznej. Zmiany dot. zwiększenia wydatków to m.in. 

związane z przebudową skrzyżowania na ul. Gen. K. Pułaskiego i A. W. Kowalskiego. 

Zwiększenie wydatków związanych z finansowaniem niepublicznych przedszkoli. 

Zwiększenia w zakresie oświaty, są to dotacje jak również wydatki na wynagrodzenia. 

Zwiększenia w ochronie zdrowia dotyczą sfinansowania programu przeciwdziałania 

alkoholizmowi.  

Skarbnik W. Stelmach wniósł autopoprawki do projektu uchwały, które polegają  

na zwiększeniu dochodów ze sprzedaży mienia, z dochodów z tytułu podatku od czynności 

cywilnych, dochody z tytułu zwiększonej subwencji przeznaczonej dla powiatów 

prowadzących Domy Pomocy Społecznej. Kwota zwiększonych dochodów przeznaczona  

na funkcjonowanie przedszkoli niepublicznych, wynika to z większej ilości dzieci  

w przedszkolach niepublicznych (około 200 dzieci). W. Stelmach poinformował, że została 

zaproponowana kwota 50 tys. zł. dotacji na zakupy inwestycyjne – zakup aparatury 
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medycznej dla Szpitala Psychiatrycznego w Suwałkach oraz kwota przeznaczona na 

wynagrodzenia osobowe w technikach. Propozycje autopoprawek zostaną dostarczone na 

piśmie przed sesją Rady Miejskiej.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 4 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 3 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Miasta na 2021 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad pkt. 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta Suwałki na lata 2021-2040. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Skarbnik W. Stelmach poinformował, że zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej 

dotyczy zmiany limitu zobowiązań w przedsięwzięciach, które przedstawione są  

w uzasadnieniu do projektu uchwały.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 4 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 3 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2021-2040. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt. 10 

Wolne wnioski. 

 

1. Radny B. Bezdziecki zapytał, kiedy zostanie oddane do użytku rondo na ulicy Wojska 

Polskiego?  Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, że termin realizacji mija 24 listopada 

br. Część prac realizuje Zarząd Dróg i Zieleni w Suwałkach, które będą wykonywane 

do końca listopada. Skrzyżowanie w pełni przejezdne będzie na początku grudnia, po 

zakończeniu prac związanych z odbiorem inwestycji.  

 

2. Radny J. Roszkowski zapytał, kiedy zostanie oddane do użytku skrzyżowanie na ulicy 

Pułaskiego? Prezydent Ł. Kurzyna w związku z tym, że jest to droga wojewódzka, to 

odbiór następuje również przez Wojewódzki Inspektorat Nadzoru Budowlanego.  
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Może to nastąpić za dwa lub trzy tygodnie. Na początku przyszłego roku zostanie 

dodatkowo wykonana nawrotka, która umożliwi jadąc w kierunku ul. A.W. Kowalskiego 

dokonania nawrotu w kierunku ulicy Chopina. Czyli na odcinku pomiędzy 

wybudowanym nowym skrzyżowaniem a ulicą Andersa powstanie miejsce 

umożliwiające wykonanie nawrotu i wyjazd w ulicę Chopina. 

 

 

Więcej wniosków nie zgłoszono.  

Przewodniczący podziękował wszystkim za obecność i merytoryczne głosy w dyskusji 

oraz zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.             

 

 

 

 

Przewodniczący  

Komisji Finansowo-Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Andrzej Turowski 

 

 

 

 
Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 
     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

 

   

   

  


